
 

 

Bestyrelsesmøde mandag d. 21. august kl. 16.30-18.30 
Fraværende/afbud: Birgitte, Michael 
 

1. Konstituering af 
bestyrelse 

 
 
 
 
 
 
 

a. Formanden 
b. Elevrådet 

 
 

c. Børnehaven 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

d. SFO 
 
 
 
 

e. Skolen 

Nye bestyrelsesmedlemmer:  
Camilla Bro og Lisa Hald er nye medlemmer - de repræsenterer 
personalet i skoledelen.  
 
Forretningsorden for bestyrelsesarbejde sendes rundt til hele bestyrelsen. 
 
Jette Christensen bliver formand i skoleåret 23-24. 
Birgitte Bech bliver næstformand i skoleåret 23-24 
 
a. Jette reklamere for kursus fredag d. 17.-18. November – Hotel Nyborg 
Strand 
 
b. Elevrådet er ikke valgt endnu – der er etableret et udskolingsråd, de 
afholder det første møde mandag d. 28.august. 
 
c. Børnehaven har flyttet rundt på nogle af grupperne og fået ryddet op, så 
rammerne i børnehaven står endnu mere rolige og ryddelige. 
 
- Børnehaven arbejder stadig med NEST – der kommer konsulentbistand 
inden for nærmeste fremtid -projektet er stadig en succes. 
 
- Pt. 35 børn i børnehaven 
 
- Pt. 8 børn i Lærkereden (90% er 2 sprogede) 
 
- Det er indført at den voksne i børnehaven er på gruppen fast mellem 9-
11. Børnehaven arbejder hen imod at samle opgaver og derefter tage sig 
ti til at forberede. 
 
- Legepladsen har haft tilsyn og der er ændringer på vej på legepladsen. 
 
- Fremmøde i fællespasning i sommerferien var på 51%, det kræver alt for 
mange personaletimer og derfor skal det op på 
kommunalbestyrelsesniveau, hvorvidt man kan læse det problem. 
 
- Musikundervisning i børnehavetiden - dette skal forældrebestyrelsen 
forholde sig til. 
 
- Musiklærer fra musikskolen de næste 5 onsdage. Undervisningen skal 
gerne kunne dryppe ned i hverdagen. 
 
D. SFO 
- Der er mange børn i SFO’en - 41 børn 
 
- De kører tematorsdag, hvor de svømmer, er i skovhulen eller i 
Funparken i hallen. 
 
 
 



 

 

E.  
- Skolen har lejet Funparken hele året 
 
- Trivselsindsats bliver sat i gang i den kommende tid, hvor lærere og 
elever i samarbejde skal udarbejde en plan for arbejdet i de enkelte 
klasser. 
 
- Madordningen er skudt i gang og der leveres mad hver dag fra Wærket.  
 
 

2.  Fremtidige 
bestyrelsesmøder 

De fælles bestyrelsesmøder bliver afviklet der, hvor US hører hjemme.  
Vi har et fælles bestyrelsesmøde på Harboøre Skole d. 26. Sep. Samt et 
fællesmøde på Thyborøn Skole d. 7. december. På mødet d. 7. december 
vil vi planlægge, hvordan de fremtidige møder skal være. 
 
Forplejning til bestyrelsesmøderne: Bestyrelsen ønsker blot kaffe og vand 
til møderne på Harboøre Skole. 
 

3. Opstart af nyt skoleår Mobilfri skole fungerer efter hensigten. Eleverne er tilfredse med 
ordningen og lærerne giver udtryk for det samme.  
Der er mange positive tilbagemeldinger fra elever, voksne og forældre. 
Der er enkelte elever, der er udfordret på at lande i det nye fællesskab, 
men det er skolen opmærksom på og der arbejdes med det på flere 
planer. 
 

4.  Principper 
Der skal dannes små 
arbejdsgrupper som skal 
arbejde med de enkelte 
principper  

Arbejdet med principper Ad.1 vedrørende undervisnings organisering 
starter op og Katja melder sig som repræsentant fra bestyrelsen i det 
arbejde. 
 
Boris sender tilmeldingen til de øvrige grupper rundt til alle 
bestyrelsesmedlemmer, hvorefter de kan melde sig på. 

5.  Økonomi  
Kort orientering 

Skolen går ud med et overskud på 520.000 kr. 
 
Børnehaven går ud med et overskud på 380.000 kr. 
 
SFO går ud med et overskud 380.000 kr. 
 

6.  Trivselsindsats 
Kort gennemgang 

Skolen scorer ikke så højt som tidligere, men der arbejdes med tallene. 
Bestyrelsen bliver præsenteret for tallene og indsatsområderne. 

7.  Antimobbestrategi 
Fremlægges til 
godkendelse 

Antimobbestrategien er ændret i feltet: ‘ Forebyggelse’. Se rettelser i 
vedhæftet materiale. 

8.  Evt.  
 

 

 Næste møde  Fælles bestyrelsesmøde 26. september i Harboøre 
 

    
 


